
 

 

Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  06. 04. 2023 

Číslo:  3489/2023/OF- 14450 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

 tajomník komisie 

 email: martin.sokol@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 158 

   

 

ZÁPISNICA 

 

z 3. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 06. apríla 2023 (štvrtok ) o 9:00 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a.) Uznanie vlastníckeho práva mesta Košice k pozemkom v k. ú. Barca     

b.) Budúce zriadenie vecného bremena pre Nemocnicu s poliklinikou Spišská Nová Ves, 

a.s.      

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022  

4. I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

5. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

6. Založenie obchodnej spoločnosti „Autobusová doprava KSK, s. r. o.“ 

7. Schválenie realizácie a podania projektu H2EU EAST GATE v rámci programu Horizon 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 19 členov 

komisie, čo je  nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 3. rokovaní komisie ospravedlnili:  

Beáta Beke, Ing. Jana Končeková , Ing. Štefan Lasky, Ing. Jaroslav Polaček, Gejza Sačko. 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 



 

 

Bol vypustený bod rokovania s názvom: 2. a.)  Uznanie vlastníckeho práva mesta Košice            

k pozemkom v k. ú. Barca.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov  

komisie o hlasovanie o programe rokovania s navrhovanou úpravou. 

 

Uznesenie č. 1/2023 
Komisia schvaľuje program 3. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 19   

Za: 19                                        Proti: 0                                      Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci: b.) Budúce zriadenie vecného bremena pre Nemocnicu s poliklinikou 

Spišská Nová Ves, a.s.      

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku.  

 

Diskusia: Rokovanie sa zúčastnili aj zástupcovia Svetu zdravia a.s., Miriama Letovanec, a Ján 

Janovčík. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:  20 

Za: 20                                         Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022   

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Peter Duč, Ing. Roman Matoušek a Ing. Ladislav Takáč, 

PhD, LL.M. MPA. Na otázky odpovedali Ing. Lipovská a Ing. Sokol. 

 

Záver: Predseda ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 3/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  20 

Za: 20                                         Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 



 

 

K bodu č. 4 

I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 20  

Za: 20                                        Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického  samosprávneho 

kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Jozef Hudák, hlavný kontrolór 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 5/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 20  

Za: 20                                         Proti: 0                                       Zdržal sa: 0  

 

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 6 

Založenie obchodnej spoločnosti „Autobusová doprava KSK, s. r. o.“  

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Radovan Hužvík, konateľ IDS Východ, s. r. o. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Roman Matoušek s otázkou, či je potrebné zakladať novú 

s.r.o. a nemôže byť použitá niektorá existujúca. Ing. Milan Lesňák vyjadril obavy, či to finančne 

bude vedieť kraj zabezpečiť v ďalších rokoch. Navrhol prizvať obce a mestá v rámci kraja 

formou nepeňažného vkladu prostredníctvom ich nehnuteľností a vytvoriť akciovú spoločnosť, 

kde by sa zvýšil záujem viacerých samospráv o participáciu na danom projekte. Viktor Mihalik 

sa dopytoval v súvislosti s vodíkovými autobusmi, kto zabezpečí a bude prevádzkovať nabíjacie 

stanice a aká nákladná bude ich prevádzka a údržba. Ing. Duč sa zaujímal o to, kto bude 

financovať nového dopravcu. Na ich otázky odpovedal JUDr. Bilčak a Ing. Hužvík. 

 

Záver: Predseda ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 



 

 

Uznesenie č. 6/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 20   

Za: 20                                        Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

 

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 7 

Schválenie realizácie a podania projektu H2EU EAST GATE v rámci programu Horizon 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Ladislav Takáč, PhD, LL.M. MPA., Ing. Igor Petrovčík, 

Ing. Roman Matoušek, Viktor Mihalik, RNDr. Ladislav Ruttkay, Ing. Mgr. Lenka 

Kovačevičová, Ing. Peter Duč. Na ich otázky odpovedal JUDr. Bilčak a Ing. Kováčová. 

Z diskusie vyplynula úloha pre Úrad KSK – na ďalšie rokovanie komisie pripraviť podrobnejší 

materiál k projektu zameraný na jeho udržateľnosť vrátane merateľných ukazovateľov.  

 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 7/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 20  

Za: 20                                         Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Rôzne  

 

Diskusia: Predseda komisie oboznámil členov komisie s tým, že zatiaľ sa neplánujú online 

rokovania komisie a komisia sa bude schádzať prezenčne. 

 

K bodu č. 9 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

    tajomník komisie                          predseda komisie 


